
Interpellation

Uteblivna företagsbesök

Att politiker på alla nivåer har en god bild av näringslivets villkor och en god dialog med 
lokala företag är viktigt för att kunna utveckla en politik för ett framgångsrikt näringsliv. Ett 
framgångsrikt näringsliv är nyckeln till arbetstillfällen, stadsutveckling, besöksnäring och 
mycket annat.

Många politiker bedriver ett aktivt dialogarbete med små, medelstora och stora företag på 
olika sätt. Men det finns också ett starkt symbolvärde i att göra besök i grupper där politiker 
från flera partier finns representerade. Vi är övertygade om att det finns starkt symbolvärde i 
att Kommunfullmäktige gör sådana besök runt om i Gävle kommun, kanske särskilt efter den 
tvärstannade och försenade arbetsprocessen omkring Näringslivsprogrammet.

I Kommunfullmäktiges verksamhetsplan för 2016 stod det preciserat att Kommunfullmäktiges 
ledamöter och ersättare skulle erbjudas företagsbesök med fokus på handel och verksamheter 
i stadskärnan.

I Kommunfullmäktiges verksamhetsplan för 2017 stod det preciserat att Kommunfullmäktiges 
ledamöter och ersättare skulle erbjudas företagsbesök med fokus på ytterområden.

Dessvärre har ingen av dessa aktiviteter blivit av, varken 2016 eller hittills under 2017.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga Kommunfullmäktiges ordförande: 

Tycker du att det är viktigt att som politiker ha en god dialog med det lokala näringslivet?

Hur kommer det sig att inga företagsbesök har gjorts under varken 2016 eller 2017?

Kommer det att göras några företagsbesök innan året är slut?
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